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Finns det någon plan för hur man kan öka antalet ST - läkare? 

I april 2022 kom Socialstyrelsen med ett riktvärde för läkarbemanningen i primärvården. I 

korthet innebär riktvärdet att en specialist i allmänmedicin ska ansvara för 1 100 invånare 

och varje ST-läkare (läkare under specialistutbildning) för 550 invånare. Det är få patienter i 

Västerbotten som har en fast läkarkontakt. Visst kan det finnas flera anledningar till detta, 

dels att Västerbottningarna inte tar den möjligheten att lista sig hos en fast läkare, eller att de 

inte känner till det. Men en annan mycket trolig anledning kan också vara den brist på 

allmänläkare som råder i regionen. Vi har brist på specialistläkare och då borde naturligtvis 

planen vara att försöka få behålla de ST-läkare som blir färdiga specialister men också att vi 

utbildar tillräckligt många. Flera verksamheter, både inom primärvården och vid kliniker på 

sjukhusen, kan berätta att de under en längre period haft flera ST-läkare som vänt sig till dem 

med önskemål om att få göra sin ST-tjänstgöring hos dem. Tyvärr har man inte fått den 

möjligheten trots att det har funnits handledare och ett önskemål om att bidra till att utbilda 

fler. Man har till och med fått stå i kö för att få börja på önskat ST-block.  

 

Mina frågor till Hälso-och sjukvårdsnämndens ordförande Anna-Lena Danielsson(S) 

är: 

- Måste man köa även i vår region för att få önskat ST-block? 

- Om så är fallet, hur länge måste man köa? 

 

- Hur ser planen ut för att trygga tillgången på allmänläkare? 

 

Lillhällviken 2025-01-21 

 

Maria Lundqvist Brömster (L) 

 

 

 


